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BERKELLAND 

 

  

 

NIEUWSBRIEF PvdA Berkelland 

Uitgave: november 2019 
 

 

 

Het vergroten van de betrokkenheid van de 
PvdA-leden in Berkelland is één van de  

belangrijkste doelstellingen uit het             
Jaar- annex Werkplan 2019. 

 

Continue betrokkenheid is nodig omdat de 
gemeenteraadsfractie en het afdelingsbestuur 
ook buiten verkiezingstijd willen weten wat er 
leeft onder de leden en hoe de koers die wordt 

gevaren wordt beoordeeld door die leden. 

 

 
 

 

 

 
 

Het bestuur heeft op wens van de Algemene 
Leden Vergadering besloten tot het periodiek 

verspreiden van nieuwsbrieven onder de leden. 
 

In deze tijd van tweets, podcasts en apps is een 
nieuwsbrief wellicht een wat ouderwetse vorm van 
communiceren. Om alle leden te kunnen bereiken 

hebben we toch voor deze vorm gekozen. 
 

Met nieuwsbrieven willen we de leden informeren 
over de activiteiten van de gemeenteraadsfractie 

(en eventueel die van het afdelingsbestuur).             
Het gaat om de lokale politieke actualiteit en 

uiteraard hoe de fractie van de Partij van de Arbeid 
zich daarbij heeft opgesteld. Periodiek zal worden 
teruggekeken of resp. in hoeverre onze sociaal-

democratische doelen -zoals gesteld in het fractie-
programma- zijn gerealiseerd. 

 
 

Bijna iedereen is op dit moment in verwarring door 
de maatregelen van de regering bij de landelijke 
stikstof-, pfas- en co2-problemen. We krijgen het 
rechtstreeks op ons bord, maar kunnen er slechts 
weinig aan veranderen. Binnen de gemeente zijn 

er daarentegen heel veel zaken waar we als PvdA- 
Berkelland wel directe invloed op hebben. 

In deze 1e uitgave een selectie van de PvdA-fractie 
met onderwerpen welke in de afgelopen maanden 
in de diverse bestuursdomeinen van de gemeente-
raad aan de orde zijn geweest. De fractievoorzitter 

sluit de nieuwsbrief op de laatste pagina af met 
een column inzake de actuele politieke situatie. 

 

Wij hopen dat u het nieuws in deze vorm via dit 
zult weten te waarderen.  Laat ons uw reacties, 

tips en kritische geluiden weten. 
 

 
Redactie Nieuwsbrief 

.                              

 

Berkelland in Balans 
 
Er moet bezuinigd worden in de gemeente 
Berkelland. Bepalen wie er de komende tijd minder 
geld moet krijgen, is een ondankbare taak: wat je ook 
beslist, je doet het nooit goed voor iedereen en er 
blijven altijd scheve gezichten.                         .                                                                                                                                                                         
 

In de raadsvergadering van 15 oktober is besloten tot 
de uitvoering van Berkelland in Balans. 
Dit is een procesplan om de Perspectiefnota voor 
2021 weer sluitend te krijgen. Het college wil de 
Berkellandse samenleving raadplegen om zo 
bezuinigingsmaatregelen te kunnen opstellen die 
beter aansluiten bij de wensen en doelen van 
inwoners, ondernemers en organisaties in de 
gemeente.  
 

      
 
In de commissie Bestuur en Sociaal van 1 oktober 
stelde de Partij van de Arbeid dat het idee van meer 
participatie in principe heel goed is. Maar, we 
twijfelen in dit geval erg aan de opzet en uitvoering 
van het plan. Het stuk van het college lijkt onaf en 
bevat een allegaartje van doelen, voorwaarden, 
uitgangspunten en werkwijzen. Met participatie 
wordt vooral goede sier gemaakt. Hoe het meedoen 
en meepraten van de Berkellandse bevolking daad-
werkelijk georganiseerd, verwerkt en uitgevoerd zal 
worden, blijft erg onduidelijk. We zijn dus bang voor 
willekeur en gebrek aan representativiteit. Het is 
namelijk niet duidelijk of de inwoners die hun mening 
laten horen een realistische vertegenwoordiging van 
de samenleving vormen, zolang in het stuk niet 
helder wordt gemaakt hoe deze mensen 
geselecteerd worden. Ook is het vreselijk moeilijk om 
overzicht te houden, voor politici en voor inwoners.  
 

Als je vindt dat ergens meer geld naartoe moet, zal 
je ergens anders op moeten bezuinigen. Hoe beslis 
je dan wat de juiste keuze is en beslis je daar als 
inwoner eigenlijk wel over?  
Daarnaast zijn we ervan overtuigd dat de optelsom 
van de opvattingen van individuele inwoners niet 
altijd leidt tot een samenhangende visie en tot 
zinvolle voorstellen die het algemeen belang dienen. 
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PMD-container                                                                     
(plastic- en metalen verpakking, drankkartons) 

Moet er een extra PMD-container bij; moet de 

container vaker geleegd worden: JA of NEE?                           

De PvdA-fractie is van mening dat dat niet de 

oplossing is. De inwoners van Berkelland scheiden 

hun afval en mocht er een tekort zijn aan 

opbergcapaciteit dan is een PMD-inleverpunt het 

eerste dat er dient te komen.   

In de gemeenteraadsvergadering van 15 oktober 

j.l. reageerden wij, met dit voorstel, op een motie 

van VVD en D66 waarin om extra PMD-containers 

resp. een frequentere inzameling werd gevraagd. 

Wij hebben deze motie dus niet gesteund.           .                                             

Afval scheiden is een kwestie van bewustwording. 

                                                                                                                     

Uiteindelijk gaat het erom dat we met ons allen elke 

dag minder weggooien. Wij zijn nog maar kort 

geleden begonnen met de PMD-containers. 

Daardoor kan een inwoner van Berkelland niet 

anders dan het volume aan plastic 

verpakkingsafval, blikjes en melkpakken 

verminderen tot één keer 240 liter per vier weken. 

We zien dat we nu al beter afval scheiden en 

minder weggooien.  

We weten dat het zeker voor grotere huishoudens 

niet gemakkelijk is, maar vinden een extra 

container niet de juiste oplossing, want dat 

motiveert nu juist niet om de hoeveelheid afval te 

verminderen.  

Het college geeft aan dat er in noodgevallen een 

extra PMD-container beschikbaar is voor de burger 

die aantoonbaar in de problemen komt met het 

PMD-afval, waarna de motie werd ingetrokken. 

 

 

Jeugdzorg niet op orde 
 

Vanaf 2015 is niet meer het rijk, maar de gemeente 

verantwoordelijk voor de jeugdzorg. Nu, vier jaar 

later, is het tijd om te kijken hoe het gaat. De 

Rekenkamer heeft een rapport uitgebracht: ‘Zicht op 

jeugdhulp’. Naast een stand van zaken geeft het 

rapport aanbevelingen voor beter beleid. PvdA-

Berkelland had de inhoud en gevolgen van het 

rapport graag in de gemeenteraad besproken. Het 

rapport stond op de agenda van de raadsvergadering 

van dinsdag 17 september j.l.. Het CDA trok de 

bespreking van het rapport echter terug van de 

agenda. Wethouder Van Haaren had het voornemen 

om het rapport met de raad te bespreken achter 

gesloten deuren. Hierover zijn wij ronduit geschokt. 

Voor ons lag een volstrekt helder raadsvoorstel dat 

concrete handvatten bood om de ontzettend lastige 

kwesties rondom jeugdhulp aan te pakken en gericht 

te verbeteren. 

                                

We vinden het een schande dat de coalitie van VVD 

CDA en Gemeentebelangen aanbevelingen voor 

goed beleid nu negeren en weer een praatsessie 

willen organiseren. Daar doen we jongeren mee 

tekort en alle mensen die in de jeugdhulp werken 

 

 

 

 

 

Algemene Leden Vergadering: 
do 28-nov-2019 

 
Op donderdag 28 nov a.s. vindt vanaf 19:30u in 
Kulturhus ’t Stieltjen (Wolinkweg 12, Haarlo) de 
eerstvolgende ALV van PvdA-Berkelland plaats. 
We bespreken o.a. Jaarplan & Begroting 2020. 
Aansluitend zal Jos Hollander, PvdA-bestuurder 

van het Waterschap Rijn & IJssel, een 
presentatie verzorgen over het reilen en zeilen 

van ons waterschap.            . 
 

Het bestuur nodigt U allen van harte uit !! 
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Have A Nice Day            

Van 30 augustus tot en met 1 september heeft het 

mooie Have A Nice Day festival plaats gevonden 

op het Galgenveld in Borculo. Vanuit het Eibergse 

verleden weten wij dat dit een mooi en fantastisch 

evenement is waar vele jonge mensen uit heel 

Nederland op af komen. Wij zijn dan ook van 

mening dat dit evenement in Berkelland dient te 

blijven en vinden dat het college hier een 

inspanningsverplichting in heeft.     

      

      

Wel hebben wij als fractie vraagtekens geplaatst bij 

de locatie voor dit evenement en zijn van mening 

dat niet de logische en meest geschikte locatie is 

voor dit soort evenementen. En zeer zeker niet 

wanneer dit evenement die omvang krijgt, die men 

voor ogen heeft. De locatie ligt in een mooie 

bosrijke omgeving dicht bij het Natura 2000-gebied 

Stelkampsveld. Wij hebben schriftelijke vragen 

gesteld aan het college hierover en achten het niet 

verstandig om in dit natuurgebied de aanwezige 

flora en fauna te belasten gedurende het 

betreffende weekend alsmede de op- en 

afbouwdagen vooraf en achteraf.  

Wij zijn door meerdere mensen en ook de 

organisatie benaderd over dit standpunt en 

verbazen ons over het feit dat wanneer er geld 

verdiend wordt, blijkbaar de ecologische waarde 

van dit gebied naar de achtergrond moet 

verdwijnen. Verder is ons bekend dat er rond het 

afgeven van de vergunning fouten zijn gemaakt. 

Dit soort zaken dienen voorafgaand tijdig vooral 

goed geregeld te zijn, zodat recht wordt gedaan 

aan een zorgvuldige procedure. 

 

G1000 

In een breed gesteunde motie vroegen en kregen 

we een onderzoek naar de mogelijkheden om een 

G1000/Burgertop te organiseren. In een 

G1000/Burgertop voert een grote groep betrokken 

inwoners een open dialoog over een actueel 

onderwerp. Zij gaan op zoek naar wat ze samen 

belangrijk vinden voor de gemeente.  

Nu liggen de uitkomsten van het onderzoek naar 

de mogelijkheden van een G1000/Burgertop in 

Berkelland er, en die stellen ons zeer teleur. We 

denken dat dit onderzoek geen enkele 

duidelijkheid geeft en vragen ons af of er 

überhaupt echt onderzoek is gedaan. Er wordt 

simpelweg gezegd dat Berkellanders het meedoen 

in een burgertop niet interessant vinden, om geen 

andere reden dan de bizarre uitspraak dat onze 

gemeente niet op Borne lijkt. Ook wordt een 

bedrag aan kosten genoemd dat op geen enkele 

manier is onderbouwd. 

            

De gemeente moet haar inwoners serieus nemen 

en door dit onderzoek en dit raadsvoorstel krijgen 

we niet het idee dat de gemeente haar inwoners 

überhaupt serieus wil nemen.  

De Partij van de Arbeid vond en vindt een 

Burgertop een prima middel om een groot gesprek 

in de samenleving op gang te brengen, dat handelt 

over de inwoners van Berkelland en Berkelland 

zelf. Het gesprek is een manier om participatie, 

meewerken en meedenken, actief mogelijk te 

maken. Dat schept verplichtingen voor de 

gemeente: mensen die gevraagd worden, willen 

en moeten ook gehoord worden. 
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Willibrordusschool in Ruurlo 

Deze locatie blijft de gemoederen bezighouden. 

Berkelland zoekt een nieuwe bestemming voor de 

voormalige school. De Kunstkring Ruurlo had in 

2018 belangstelling voor het gebouw, maar de 

gemeente verwees dat plan meerdere keren naar 

de prullenbak. Ondanks onze inzet heeft de 

Kunstkring Ruurlo, door toedoen van de inmiddels 

vertrokken wethouder Hoytink, nimmer een 

serieuze kans gekregen. 

   

Nu heeft het college besloten een zogenoemde 

Bidbook-procedure op te starten. Hierin staan de 

eisen waaraan de nieuwe bestemming van het 

gebouw moet voldoen. Begin dit jaar ontstond 

commotie omdat wethouder Bosman een 

‘vertrouwelijke mail’ stuurde naar de gemeente-

raad waarin stond dat het pand tijdelijk verhuurd 

zou worden aan Bronkhorst High-Tech. Dat lag 

politiek gevoelig vanwege de maatschappelijke 

bestemming van het pand.  

Eerder verbood Berkelland namelijk cultuur-

centrum ’t Spieker in Eibergen, dat dezelfde 

maatschappelijke bestemming heeft, op straffe van 

een dwangsom een ruimte te verhuren aan een 

keukenfabrikant.  

Waarom verbiedt Berkelland anderen, wat het 

zichzelf in een eigen pand wel toestaat? De PvdA-

fractie heeft m.b.t. deze situatie meerdere 

schriftelijke vragen gesteld aan wethouder 

Bosman. 

 

Ramsbeekpad 
 

Het kappen van bomen is momenteel een hot item 

in Berkelland en het is goed dat daar aandacht aan 

wordt geschonken. 

Het resulteert er echter wel in, dat wij nu regelmatig 

benaderd worden met vragen over voorgenomen 

of zelfs reeds gestarte verwijderingen van bomen. 

Zo ook m.b.t. de situatie aan het Ramsbeekpad in 

de richting van de stuw in de Berkel in Eibergen. 

Hier is een heel groot gat in de houtwal gemaakt. 

Buurtbewoners meldden ons dat medewerkers van 

de gemeente Berkelland op volle sterkte “aan het 

kappen” waren geslagen. De buurt meende dat dit 

in het teken stond van het verwijderen van de zieke 

essen aldaar, maar dat bleek niet het geval te zijn. 

Het geheel is nu onafgemaakt achtergelaten; 

verdere  activiteiten vonden niet meer plaats 

               

Wij zijn ter plekke wezen kijken; het geheel maakte 

een zeer rommelige indruk op ons. Tevens stelden 

wij vast dat er ook enkele grote eiken waren 

gekapt. Ook hierover hebben wij schriftelijke 

vragen gesteld en heeft het college toegegeven 

niet goed te hebben gehandeld. De gemeente 

heeft zichzelf een herplantplicht opgelegd.  

 

 

Bomenmotie 
 

Bomen zuiveren de lucht, nemen CO2 op en 
houden water vast in de bodem. Een leefomgeving 
met veel bomen heeft dus tal van voordelen voor 
alle inwoners van de gemeente Berkelland.  
 

In de raadsvergadering van dinsdag 5 november j.l. 
diende de Partij van de Arbeid samen met 
GroenLinks en D66 een motie in om een boom te 
laten planten voor iedere inwoner van Berkelland. 
Op die manier krijgen we er 44.000 bomen bij in de 
gemeente.  
 

We zouden hiervoor kunnen aansluiten bij Plan 
Boom van de Postcodeloterij. In heel Nederland 
worden er, bekostigd met loterij-opbrengsten, 10 
miljoen bomen geplant. In het komende voorjaar 
verwachten we een plan van het college van B&W. 
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Algemene Leden Vergadering 

do 28-nov-2019; 19:30u 

Kulturhus ’t Stieltjen, Haarlo 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

  

 

 
    

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
Reageren op deze nieuwsbrief ?? 

 
Stuur uw reactie per mail of per post naar het 

secretariaat van PvdA-Berkelland 
 

henkatema@gmail.com      
Lijsterstraat 67, 7161JW Neede 

 

 
 

 

                           

 

MEER WETEN ?? 

Deze nieuwsbrief is niet het enige medium 

waarmee PvdA-Berkelland contact legt naar 

leden en samenleving. Kijk bijvoorbeeld ook 

eens achter de volgende links (ctrl + klik voor 

koppeling):                               .                               

      Facebook        Twitter        

      YouTube           Instagram  

 

https://www.facebook.com/PvdABerkelland   

https://twitter.com/PvdABerkelland   

https://www.youtube.com/channel/UCgn4P81hjVpxDsDpFy4

V7VQ?view_as=subscriber   

https://www.instagram.com/pvdaberkelland/ 

 

 

Begrijpelijke taal 

Wie heeft er nooit eens zitten puzzelen op een brief 

van de gemeente? Een aankondiging van een 

afgegeven vergunning, een boete, of de weigering 

van een extra kliko wordt maar al te vaak 

aangekondigd in ontoegankelijke ambtenarentaal. 

Vooral kwetsbare groepen in de samenleving, zoals 

laaggeletterden, ouderen of mensen met een lichte 

verstandelijke beperking, ervaren daardoor een 

onnodig grote afstand tot de overheid. In de 

raadsvergadering van dinsdag 5 en woensdag 6 

november dienden de oppositiepartijen Partij van 

de Arbeid, GroenLinks, D66 en Ondernemend 

Berkelland een motie in om ervoor te zorgen dat de 

gemeentelijke organisatie duidelijker taal gaat 

gebruiken. 

 

Het college en de coalitiepartijen reageerden 

verontwaardigd op de motie. Zij stellen dat de 

gemeente Berkelland wel degelijk al jaren werkt 

aan betere communicatie in heldere taal. De Partij 

van de Arbeid hoort dat graag, maar is uiteindelijk 

meer geïnteresseerd in wat de gemeente bereikt: 

contact. De gemeente zal inzicht geven in wat ze 

op dit gebied doet; de oppositiepartijen trekken de 

motie vooralsnog in. 

 

mailto:henkatema@gmail.com
https://www.facebook.com/PvdABerkelland
https://www.instagram.com/pvdaberkelland/
https://www.facebook.com/PvdABerkelland
https://twitter.com/PvdABerkelland
https://www.youtube.com/channel/UCgn4P81hjVpxDsDpFy4V7VQ?view_as=subscriber
https://www.instagram.com/pvdaberkelland/
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Oude politiek en nieuwe hoop 

Van de fractievoorzitter 

De vergaderingen over de programma-

begroting van 2020 en de meerjarenbegroting 

zijn achter de rug. In de media heeft u vast 

meegekregen hoeveel onrust hierover in de 

raadszaal is ontstaan. Terwijl de gemeente 

fors moet bezuinigen, drukt de coalitie van 

VVD, CDA en Gemeentebelangen via een 

amendement een teruggave van de ozb 

erdoor. De coalitie heeft de steun van de PvdA 

of de andere oppositiepartijen niet nodig om 

zo’n besluit te kunnen nemen. Het lijkt daarom 

wel alsof de coalitiepartijen de discussie in de 

raad niet openlijk wilden voeren vanwege de 

inwoners van Berkelland. Want, hoe open ze 

ook zeggen dat ze het gesprek over 

bezuinigingen met de samenleving willen 

voeren, er moest voor de VVD nog wel een 

verkiezingsbelofte waargemaakt worden. 

Daarover viel niet te praten met de 

coalitiepartijen. 

Het is een schoolvoorbeeld van oude politiek, 

zo’n ondoorzichtige actie. Dat is heel erg 

jammer, want daardoor wordt het 

beschadigde vertrouwen van inwoners in de 

gemeentepolitiek niet hersteld! Er zal de 

komende tijd veel veranderen in de manier 

waarop politiek en samenleving met elkaar 

omgaan. De gemeente wil inwoners veel meer 

laten meedenken en meebeslissen over 

belangrijke onderwerpen. Concreet betekent 

dat nu dat de inwoners van Berkelland moeten 

gaan meedenken over de bezuinigingen die 

nodig zijn. De actie van de coalitie bij de 

begrotingsvergadering gaat lijnrecht tegen dat 

idee in. De PvdA vindt het inconsequent en 

respectloos tegenover inwoners om eerst 

zonder enig openbaar overleg een grote 

lastenverlichting uit te voeren en daarna de 

bevolking te vragen waarop bezuinigd mag 

worden. 

                                                             

 

Maar gelukkig zijn er ook positieve geluiden. 

Op 30 oktober en 15 november kwamen 

groep 8-klassen van basisscholen naar het 

gemeentehuis voor ‘Groep 8 aan de macht’. 

     

Voor één keer waren zij de gemeenteraad en 

besloten zij over zelf ingebrachte initiatieven. 

Veel gemeenteraadsleden waren erbij en zij 

konden luisteren naar de sprankelende, 

creatieve, slimme en hoopgevende 

beleidsvoorstellen van de kinderen. Kinderen 

gingen in debat over mooie dingen voor 

Berkelland, zoals een minisupermarktje in 

Noordijk, een alcoholvrije jeugddisco in 

Rekken, trappers om energie op te wekken 

onder schoolbankjes of een groentetuin bij de 

school. De voorstellen waren er steeds op 

gericht om mensen te verbinden, niet tegen 

elkaar uit te spelen. De kinderen wezen elkaar 

op de voor- en nadelen van de voorstellen en 

stonden open voor elkaars ideeën. Zo moeten 

mensen volgens mij beslissen over de 

toekomst: in de gemeenteraadszaal en 

daarbuiten!  

 

Betsy Wormgoor  

Fractievoorzitter PvdA Berkelland 


